
Protokoll nr 11/2024 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte via Teams med Specialklubben för Shih-Tzu 2024-08-06 
 
Närvarande: Ordförande Petra Forslund, ordinarie ledamöter Rose-Marie Johansson,  
Anette Håkansson, Katina Wiberg, Yvonne Rask, Leslie-Anne Bergqvist lämnade vid punkt 6.j 
Suppleanter Lillvi Dellgren, Nina Lundblad 
Anmält förhinder: Viktoria Frimodig 
  
1. Mötets öppnande 
Ordförande Petra  öppnade möte och hälsade alla deltagande välkomna 
 
2. Val av protokollförare  
Lillvi Dellgren valdes till protokollförare 
 
3. Val av justerare 

Anette Håkansson utsågs till justerare jämte ordföranden 
 
4. Fastställande av dagordning 
Med tillägg: 
5. Protokoll nr 10 
6.c Upprop och öppet brev SDHK och Mopsorden 
9. Monster avtal Rasmonter 
15. Championboken 
Godkändes dagordningen 
 
5. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll nr 9 och nr 10 gicks igenom och lades därefter till handlingarna. 
 
6. Rapporter 
 

a. Ekonomisk rapport 
Kassören gick igenom balans och resultat räkningen. 
Ska skicka ut fakturorna på annonserna så de inte släpar. Tar fram så vi kan se hur 
utställningarna gått resultatsmässigt. 
 

b. Rapport från ordförande 
Har sedan senaste ordinarie styrelsemöte behövt kalla till ett extra styrelsemöte 25 juli med 
anledning av den inställda utställningen i Piteå. Vi brast i vårt uppdrag att ta hand om 
domaren. Har å styrelsen vägnar skrivit till domaren med vår ursäkt via mail. Styrelsen var 
överens om att skicka ett engelskt Domarkompendium och ett handskrivet brev/kort med 
vår ursäkt till honom. 
Beslut: Ordf skriver ett handskrivet brev/kort till honom och skickar med ett engelskt 
Domarkompendium. 
 



Del 5 till Boken om Svenska Shih-Tzu Champion är nu färdig och har skickats till tryckeriet. Vi 
har ansökt och nu fått ett ISBN-nummer då boken nu är ett avslutat verk. Det känns stort 
och speciellt. 
Del 5 kommer att finnas till försäljning på Tibethundsutställningen. Priset är satt till 200 
kronor. 
 
Petra arbetar fortsatt med Tibethundsutställningen tillsammans med UK och 
Rallylydnadstävlingen tillsammans med Ulla Olsson. 
 
c.  Rapport från sekreteraren 
Inkommande post från SKK skickats vidare till styrelsen.  
Brev från medlemmar med frågor om SDHK. Kan inte ge några konkreta svar ännu eftersom 
vi inte har något att gå på ännu. 
Fråga från medlem hur man går till väga efter utfört BPH. Fick utförligt svar av kassören och 
har även nu fått sin ersättning. 
Inbjudan till hundrastorget på Stockholms Hundmässa 2024. Kommer under punkt 9. 

Upprop från SDHK och öppet brev Mopsorden 
De vill med uppropet göra oss alla uppmärksammaa och delaktiga i den problematik inom 
organisationen som pågår. De hoppas på stöd för deras skrivelse och rashundars framtid  
samt att besluten fattas i samråd med rasansvariga klubbar.  
 
Styrelsen svarar att vi ställer oss bakom uppropet och har tagit till oss deras öppna brev och 
förstår problematiken och deras engagemang i frågan. 
Beslut: Vi ställer oss bakom uppropet från SDHK 
 
d. Rapport från medlemskordinatorn 
Skickat ut medlemslistorna till styrelsen. 
334 medlemmar 5 färre än förra månaden. 
 
e. Rapport från AU 
Inget att rapportera 

 
f. Rapport från AK 
Har inte hänt så mycket, har inte haft något möte just nu utan har kontakt via messenger.  
Än så länge har bara 2 anmälningar till Avelskonferensen kommit in. Vi behöver påminna om 
den. Ak behöver träffas och arbeta med RAS. Där var en del att gå igenom.  

Petra påpekade att styrelsen har närvaroplikt i den mån man kan på konferensen. 
Måste titta på kringarrangemangen, lotteri, blommor med mera. 
 
g. Rapport  från UK 
Rapporterade om det som hände under Piteå utställningen. 
Eva-Lena gjorde ett mycket bra jobb på utställnngen i Västerås och fick beröm för mycket 
fint prisbord. Västerås är nu avslutat.  
 Susanne Andreasson har varit med på Tibethundsmöte. 
Magda, Katina och Yvonne har haft möte angående anmälan på hemsidan. Magda visade 
hur man arbetar i hemsidan. Det blir Katina som kommer att göra de flesta uppdateringarna 
för UK.  



Det går nu att anmäla till Högbo och Vilsta x 2 
Kommer på nästa UK möte ta upp diskussion runt de sista utställningarna för 2024. 
39 anmälda till Tibethund 
Katalogen är färdig hos Yvonne som skickat den till Petra för renläsning. Korrigering av sidor 
och inläggning av annonser pga att alla raserna har gemensam katalog. Yvonne skriver och 
skickar ut PM 5/8. 
Vi får göra lite extra PR får Högbo och Vilsta för de hade inga annonser i sista Bulletinen.  
Vi skickar omgående in annonsen till Bullen så kommer det i nästa nummer. 
Matz Andersson har fått 1 som hjälper honom med Högbo. 
 
h. Rapport från tidningsgruppen 
Viktoria och Anette har börjat med Bulletinen nr 3, manusstopp 1 augusti. Det har kommit 
in en   annons, inget annat.  
Teamat kommer att vara ” Resa med hund ”. Det kommer att vara en text om 
smuggelhundar som Nisse skickat in, lite om regler när man reser utomlands, sam tnågon 
passande höst-artikel.  

Det kommer också att vara en rättelse ang. Valptoppen där det är fel foto på en av valparna. 
Tidningsgrupp tar tacksamt emot om någon har något material till tidningen.  
Det behövs 1 gärna 2 medarbetare till tidningsgruppen.  
Vi kan höra om vi får köra repris på Pittbull Majken t.ex. 
 
i. Rapport från Webansvarig 
Vi ändrar namnet från Webansvarig till PR-ansvarig 
Katina visade ett förslag på hemsida. Ser mycket bra och trevligt ut. Vi fick en rundvandring i 
hur hon tänkt sig. Hon kollar upp till nästa möte hur lång bindningstid det är på en 
uppgradering av one.com för att det ska bli lättare att arbeta med hemsida. Beslut tas på 
nästa möte. 
Vid sammanslagning med SDHK var det mindre saker på nya sidan att ändra på från 
Specialklubb till Rasklubb 
 
Lägger upp engagemang på FB om Avelskonferensen. Skicka bilder från utställningar och 

vardagsbilder att lägga ut på instagram. 
 
j. Rapport från kennelregistret 
Det har blivit fel adress i kennelregistrettill en kennel för många gånger nu. Petra har bett 
uppfödaren om ursäkt. Adressen är ändrad i kennelregistret så Petra har nu skickat hela 

registret till Bulletinen så nu ska det bli rätt. 
 
k. Rapport från aktivitetsansvarig 
Inget att rapportera 
 
7. Bordlagda frågor från tidigare möten 
Inget under denna punkt idag. 
 
8. Medlemmar i våra kommittéer Bulletinen/tidningsgruppen 



Vi måste få fler till tidningsgruppen som vi tidigare nämnt. Måste gå ut och tänka utanför 
”boxen” om vi ska ha en levande tidning. Petra bad oss tänka till om vi kunde komma på 
någon som hade passat till gruppen. Det kan vara utanför klubben också. 
 
9. Utställning/tävling, Tibethund 2.0, vandringspris, Rasmonter Sponsoravtal. 
39 anmälningar har vi fått till Tibethund. Anette kan hjälpa till på lördagen. Petra löser 
logistiken med domaren. 
Vandringspriset till BIR erövrades för 3:e gången av Sofi Pålsson så det stannar hos henne 
nu. Kolla Upp statuterna vad som gäller på kvarvarande vandringspriser.  
Petra skickar bild på tältet till försäljning till Katina så lägger hon ut på FB.  
 
Det blir Release på sista delen av Championboken. Stig-Erik hjälper till med det. 
 
Katina lägger ut på FB om att vi söker personer, gärna med Shih-Tzu som är intresserade av 
att bemanna Rasmonter på Stockholm Hundmässa 14-15 december och MyDog 3-6 januari. 
Svar ska lämnas senast 27 september till Stockholm och 20 oktober till MyDog. Svar mailas 

till sekreteraren. Katina var intresserad av att bemanna Stockholm. Leslie-Anne har 
möjlighet att bemanna Stockholm om det löser sig med övernattning. Hon kunde även tänka 
sig att hjälpa till på MyDog. 
 
10. Process SST/SDHK 
Vårt ärende tas upp på SDHK 20 augusti. Därefter får vi information. 
 
11. Medlemsmöten 
Medlemsmöten får vänta på grund av tidsbrist just nu. 
 
12. SST:s Avelskonferens 
Rapporterades unde AK:s rapport 6f. Vi får jaga anmälningar. De i styrelsen som kan deltaga 
mailar AK. 
 
13. Beslut 

Beslut: Ordf skriver ett handskrivet brev/kort till honom och skickar med ett engelskt 
Domarkompendium. 
Beslut: Specialklubben för Shih-Tzu ställer sig bakom uppropet Från SDHK 
 
14. Övriga frågor 

Championboken rapporterades under punkt 6b. 
 
15. Nästa möte 
3 september 2024 kl 18,30 via Teams 
Rapporterna skickas in senast dagen innan. 
 
16. Avslutning 
Ordförande tackade för ett trevligt möte och avslutade mötet 
 
 
 



 
 
 
 
 
………………………………….    …………………………………… 
Protokollförare     Justeras 
Lillvi Dellgren      Anette Håkansson 
 
 
 
 
……………………………….. 
Justeras 
Petra Forslund 
Ordförande 


